

**Kamer
van Volksvertegenwoordigers**

ZITTING 1982-1983

18 APRIL 1983

WETSVOORSTEL

tot wijziging van de wetten betreffende het statuut
van de gewetensbezuarden, gecoördineerd bij
koninklijk besluit van 20 februari 1980

AMENDEMENTEN**VOORGESTELD**

DOOR DE HEREN DELEUZE EN DIERICKX

Art. 2

Dit artikel aanvullen met wat volgt :

« Indien de Minister van Binnenlandse Zaken de aanvraag niet ontvankelijk verklaart, schrijft hij de aanvrager voorlopig in op de lijst van de gewetensbezuarden.

Die inschrijving schorst ten aanzien van de aanvrager de toepassing van de bepalingen der gecoördineerde dienstplichtwetten betreffende de overmaking van het contingent aan het recruterings- en selectiecentrum.

Binnen een maand na ontvangst van de aanvraag deelt de Minister van Binnenlandse Zaken bij aangetekende brief aan de aanvrager mee dat diens aanvraag niet ontvankelijk is.

Binnen drie maanden na ontvangst van die mededeling kan de aanvrager beroep instellen bij het vrederecht van het kanton waar hij zijn woonplaats heeft.

Dit laatste beschikt over een termijn van drie maanden te rekenen van de dag waarop het beroep is ingesteld om zich uit te spreken. »

Art. 7

De tekst van dit artikel vervangen door wat volgt :

« De dienstplichtigen die na hun militaire dienst als gewetensbezuarden worden erkend, verliezen de graad die zij eventueel in het leger hadden verkregen. »

« De gewetensbezuarden zijn gehouden bij de civiele bescherming wederoproepingen te volbrengen van dezelfde duur als die welke aan de militairen worden opgelegd. »

Zie :

568 (1982-1983) :
— Nr 1 : Wetsvoorstel.

**Chambre
des Représentants**

SESSION 1982-1983

18 AVRIL 1983

PROPOSITION DE LOI

modifiant les lois relatives au statut des objecteurs de conscience, coordonnées par arrêté royal du 20 février 1980

AMENDEMENTS**PRÉSENTÉS**

PAR MM. DELEUZE ET DIERICKX

Art. 2

Compléter cet article par ce qui suit :

« Si le Ministre de l'Intérieur déclare la demande irrecevable, le requérant est provisoirement inscrit par le Ministre de l'Intérieur sur la liste des objecteurs de conscience.

Cette inscription suspend à l'égard du requérant l'application des dispositions des lois coordonnées sur la milice relatives à la remise du contingent au centre de recrutement et de sélection.

Le Ministre de l'Intérieur notifie par lettre recommandée au requérant l'irrecevabilité de sa demande dans le mois de sa réception.

Dans les 3 mois de la réception de cette notification, le requérant peut interjeter appel auprès de la justice de paix du canton où il est domicilié.

Celle-ci dispose d'un délai de 3 mois à dater du jour auquel l'appel a été interjeté, pour rendre son jugement. »

Art. 7

Remplacer le texte de cet article par ce qui suit :

« Les miliciens qui sont reconnus objecteurs de conscience après leur service militaire, perdent le grade qu'ils avaient éventuellement obtenu à l'armée. »

« Les objecteurs de conscience sont tenus d'accomplir à la protection civile des rappels de même durée que ceux imposés aux militaires. »

O. DELEUZE
L. DIERICKX

Voir :

568 (1982-1983) :
— No 1 : Proposition de loi.